
JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, 

Egészségügyi és Szociális Bizottságának 2011. április 19 - én 15 órakor 
megtartott üléséről. 

 
Ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme 
 
Jelen vannak:  A mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Török Lajosné köszönti a bizottság tagjait, meghívott vendégeket és az érdeklődőket. 
 
Bemutatja a Bizottság tagjait a Jegyzőasszonynak. 
 
Megállapítja a bizottság határozatképességét: 7 főből jelen van 5 fő. 
 
Ismerteti a kiküldött napirendet, és megkérdezi, hogy van-e módosító vagy kiegészítő 
indítvány.  
 
Nincs módosító indítvány. 
 
Török Lajosné elnök javasolja a napirend elfogadását. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 5 igen szavazattal az alábbi határozatot elfogadta: 

95/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi 
és Szociális Bizottsága elfogadta a kiküldött napirendet. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Török Lajosné elnök 
 
Napirend: 
 
Nyilvános ülés: 
 
Képviselő-testületi előterjesztések (bizottsági véleményezése): 
 
1.) A 2011-2012 –es tanévben indítandó első osztályok kérdésköre. 
 
2.) Egészségügyi szolgáltatók beszámolója. 
 
3.) A Kulturális koncepció átértékelése és kiegészítése. 
 
4.) Sportfejlesztési koncepció átértékelése, kiegészítése. 
 
5.) Gyereknap megrendezése. 
 



 
 
Bizottsági hatáskörben tárgyalt anyagok: 
 
6.) Tájékoztató a Faluház-fesztivállal kapcsolatos eddig elvégzett munkáról. 
 
7.) Előkészület: jún. 4. Trianoni békeszerződés, jún. 30. Magyar Szabadság Napja. 
 
8.) Főzőverseny megrendezése. 

 
Zárt ülés: 
 
9.) Segélyezési ügyek. 
 
Napirend 1.) 2011-2012 tanévben indítandó első osztályok kérdésköre. 
 
Török Lajosné elnök előterjeszti az első napirendi pontot és megkérdezi az iskola igazgatóját, 
hogy kívánja-e szóban kiegészíteni. Átadja a szót Mayer Istvánnénak 
 
Mayer Istvánné hozzáfűzi, hogy teljes létszámot még nem tudnak, mert még nem fejeződött 
be a beiratkozás. Ha olyan gyermek jelentkezik, aki különleges fejlesztésre szorul és nem 
Alsónémedi lakos, és nem hoz szakvéleményt, csak abban az esetben tanulhat az Alsónémedi 
iskolában, ha nem veszi el a helyet Alsónémedi gyerektől a logopédust vagy egyéb fejlesztő 
segítséget. 

Zsin Géza megérkezett  
Jelen van 6 fő 

Dr. Tholt Mária kérdezi, hogy hány bevándorló gyerek jelentkezett első osztályba? 
 
Mayer Istvánné válasza, hogy nem jellemző, eddig csak 1 fő volt. 
 
Vincze József kifejti, hogy az iskola jó hírnevét öregbíti, hogy volt olyan Haraszti gyerek, akit 
bejelentettek Alsónémedire, csak, hogy biztos legyen, hogy itt tanulhat. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal az alábbi határozatot elfogadta: 

96/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Széchenyi István Általános Iskola által benyújtott kimutatás alapján engedélyezi a 2011-
2012-es tanévben három első osztály indítását abban az esetben, ha a gyereklétszám eléri 
az 54 főt és ez nem jár a költségvetésbe tervezett személyi kiadások (bér, túlóra, 
helyettesítés) emelkedésével.  
 
Határid ő: 2011. szeptember 01. 
Felelős: Vincze József polgármester és Mayer Istvánné igazgató.  
 
 



Napirend 2.) Egészségügyi szolgáltatók beszámolója. 
 
Török Lajosné megkérdezi Bihari Lászlónét, hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolóját? 
 
Bihari Lászlóné hozzáfűzi, hogy eddig a nőgyógyász mellett is asszisztált, de tovább ezt nem 
tudja vállalni, mert az orvos Dabason rendel. Saját költségén nem vállalja az utazást.  
 
Dr. György Balázs kérdezi, hogy maszek vagy körzeti rendelés? 
 
Bihari Lászlóné elmondja, hogy körzeti, de Dabasnak nem éri meg az Alsónémedire 
kihelyezett rendelés, ezért lesz ezután csak Dabason.  
 
Dr. Tholt Mária kifejti, hogy nagyon nagy segítség ez a kismamáknak meg az idősebbeknek 
is. Dabasra sokkal nehezebben jutnak el a rossz közlekedés miatt. Népegészségügyi 
szempontból nagyon fontos a rákszűrés, nehéz lesz Dabasra küldeni a betegeket. Az 
egészségügyben sehol sincs haszon. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal az alábbi határozatot elfogadta: 

97/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a védőnői 
szolgálat 2010. évi tevékenységéről szóló beszámolókat. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester. 
 
Török Lajosné elmondja, hogy dr. Papp Zsoltot, rendel, ezért nem tudott eljönni, a beszámolót 
megkapták. Van-e valakinek hozzáfűzni valója? 
 
Mivel hozzászólás nincs szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.  
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal az alábbi határozatot elfogadta: 

98/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az I. sz. 
háziorvosi szolgálat – Dr. Papp Zsolt – 2010. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester. 
 
Török Lajosné megkérdezi dr. Tholt Máriát, hogy szeretné-e kiegészíteni beszámolóját? 
 



Szántó Erzsébet kérdése, hogy évről-évre több a daganatos megbetegedés, ez csak 
Alsónémedin van így vagy országosan? 
 
Dr. Tholt Mária elmondja, hogy országos, százalékos megoszlást nem tud mondani. 
 
Józan Sándor kérdezi, hogy általános dolgoktól alakul ki a betegség? Élelmiszer, Csernobil? 
 
Dr. Tholt Mária elsősorban az élelmiszerekkel lehet kapcsolatban. 
 
Dr. György Balázs elmondja, hogy régen is volt rák és akkor nem volt a sok „E” jelzésű 
élelmiszer. 
Török Lajosné további hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a II. sz. háziorvosi 
szolgálat beszámolóját. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal az alábbi határozatot elfogadta: 

99/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a II. sz. 
háziorvosi szolgálat – Dr. Tholt Mária – 2010. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester. 
 
Török Lajosné bejelenti, hogy megérkezett Szlivka Gabriella gyermekorvos. Megkérdezi, 
hogy kívánja-e kiegészíteni szóban a beszámolóját? 
 
Dr. Szlivka Gabriella örömét fejezi ki a fölött, hogy kaptak egy nagyon modern EKG gépet, 
ami nagyon megkönnyíti a munkát. 
 
Dr. György Balázs kérdése, hogy, hogy érzi magát Alsónémedin, és nem bánta-e meg, hogy 
idejött? 
 
Dr. Szlivka Gabriella elmondja, hogy jól érzi magát és nem bánta meg, hogy idejött. 
 
Józan Sándor kérdezi, hogy hány külföldi gyerek jár orvoshoz? 
 
Dr. Szlivka Gabriella kifejti, hogy sok, és általában úgy jönnek ide, hogy még semmilyen 
oltást nem kaptak. 
 
Dr. Tholt Mária kérdezi, hogy nálunk van-e olyan jogszabály miszerint az a gyerek, aki nincs 
beoltva nem mehet iskolába?  
 
Dr. Szlivka Gabriella elmondja, hogy van ilyen törvény és volt is már ilyen eset Alsónémedin. 
 
Török Lajosné További kérdés hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a gyermekorvosi 
beszámolót. 



Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal az alábbi határozatot elfogadta: 

100/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a házi 
gyermekorvosi szolgálat – Dr. Szlivka Gabriella – 2010. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester. 
 
Török Lajosné előterjeszti a fogorvosi beszámolót és megállapítja, hogy a fogorvosok nem 
jöttek el ezért kérdéseket nem tudnak nekik feltenni. 
 
Vincze József elmondja, hogy kb. 2 hete volt egy megbeszélés, ahol a rendelési idő pontosítva 
lett, mert erre érkezett több lakossági észrevétel. Egyre csökken a fogászatot igénybevevők 
száma a szegénység miatt. 
 
Török Lajosné elmondja, hogy az is egy jó dolog, hogy az iskolából el tudják vinni a 
gyerekeket fogászati ellenőrzésre, csak azt nem tudják nyomon követni, hogy akit 
visszahívnak azt a szülő valóban elviszi-e kezelésre. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal az alábbi határozatot elfogadta: 

101/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a fogorvosi 
szolgálat – Jenei Art Dent – 2010. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester. 
 
Török Lajosné előterjeszti az orvosi ügyelet beszámolóját és megkérdezi, hogy szeretné-e 
szóban kiegészíteni? 
 
Dr. Inczeffy Zsolt tájékoztat, hogy megint megváltozott a telefonszám. 
 
Dr. György Balázs kérdezi, hogy nagy a fluktuáció az ügyeleten?  
 
Dr. Inczeffy Zsolt válasza, hogy igen, de most van 3-4 új kolléga és így a helyettesítés is meg 
van oldva. 
 
Török Lajosné szavazásra bocsátja az orvosi ügyeletet beszámolóját. 



Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal az alábbi határozatot elfogadta: 

102/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az Ócsa-
Alsónémedi Központi Orvosi Ügyelet 2010. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester. 
 
Napirend 3.) A Kulturális koncepció átértékelése, kiegészítése. 
 
Török Lajosné előterjeszti, hogy 2009-ben készült a koncepció az óta néhány dolog 
megvalósult ezért kell módosítani. Nem látom benne, hogy az egyházaknak megmutatták 
volna, pedig sok utalás van benne rájuk. 
 
Vincze József elmondja, hogy nem kell velük véleményeztetni, de lehet, ha úgy gondolják. 
 
Szántó Erzsébet elmondja, hogy nem tartották indokoltnak. Ez az önkormányzatra tartozik 
nem az egyházra. Attól függetlenül, hogy nem véleményezték együtt működnek az 
egyházakkal.  
 
Török Lajosné felsorolja a módosítani kívánt részeket.  
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 2 igen 4 nem szavazattal elutasítja az alábbi határozati javaslatot: 

103/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi 
és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy nem támogatja, hogy a két történelmi egyház 
véleményezze a kulturális koncepciót 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Török Lajosné elnök. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

104/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé az alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az elnök és a bizottsági 
tagok módosító javaslataival együtt elfogadja Alsónémedi Nagyközség 
Önkormányzatának Kulturális koncepcióját: 
 



Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester.  
 
Napirend 4.) Sportfejlesztési koncepció átértékelése, kiegészítése. 
 
Török Lajosné előterjeszti a napirendi pontot. 
 
Vincze József javasolja, hogy most vegyék le a napirendről és a következő ülésen tárgyalják. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

105/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi 
és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a bizottság, következő rendes ülésen (júniusban) 
tárgyalja az Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának 2009-2013. közötti időszakra 
vonatkozó Középtávú Sportfejlesztési Koncepcióját. 
 
Határid ő: a Bizottság júniusi ülése. 
Felelős: Török Lajosné elnök. 
 
Napirend 5.) Gyermeknap megrendezése. 
 
Török Lajosné előterjeszti a gyermeknapi programot, és kéri, hogy akinek az időponttal 
kapcsolatban van valami ötlete segítsen Neki, mert ő nem talált megfelelő időpontot.  
 
Geiger Jánosné kifejti, hogy augusztus 19-én és 20-án szerveznek ilyen szórakoztató napot. 
Tulajdonképpen a szándék a fontos. Ha a május olyan zsúfolt, lehetne augusztus 19-én tartani.  
 
Szántó Erzsébet elmondja, hogy nagyon sokat gondolkodtak az időponton, de a június 3-a 
lenne talán a legjobb. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

106/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága úgy dönt, hogy 2011. június 3-án az Önkormányzat gyermeknapi 
programokat szervez a Nagygödörben, egyben javasolja a Képviselő-testület felé az 
alábbi határozat elfogadását: 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 300.000,- Ft 
keretösszeget biztosít a gyermeknapi programokhoz, a 2011. évi költségvetésben a 
„pénzeszköz átadás tartalék” terhére. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester.  
 
 



Napirend 6.) Tájékoztató a Faluház-fesztivállal kapcsolatos eddig elvégzett munkáról. 
 
Török Lajosné felkéri Jobbágy Ilonát, hogy szóban tájékoztasson az előkészületekről.  
 
Jobbágy Ilona elmondja, hogy egy kiegészítés lenne, a pörkölt fesztivált áttennék vasárnap 13 
órára. A koncert előtt jó hangulatot teremtene.  
 
Geiger Jánosné hozzáfűzi, hogy ez tavaly már olyan méreteket öltött, hogy komoly terhet 
jelentett a Művelődési háznak. Inkább nevezési díjat kellene szedni, nem központilag 
támogatni. 
 
Szabó Éva elmondja, hogy ne változtassanak az eddigi szokásokon. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

107/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága úgy dönt, hogy a pörköltfesztivált 2011. szeptember 25 - én vasárnap 
rendezik meg. 
 
Határid ő: 2011. szeptember 15. 
Felelős: Török Lajosné elnök.  
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

108/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, döntsön úgy, hogy a Faluház-fesztiválon 
rendezendő nagykoncert bevételéből származó pénzmaradvány a Művelődési háznál 
marad, és abból fedezik a főzőverseny költségeit. Amennyiben ez az összeg nem fedezi a 
főzőverseny kiadásait, úgy a Polgármesteri Hivatal azt a „tartalék terhére” kiegészíti. 
 
Határid ő: 2011. azonnal. 
Felelős: Török Lajosné elnök és Jobbágy Ilona kulturális munkatárs. 
 
Zsin Géza el kell dönteni, hogy egyáltalán legyen-e koncert vagy sem, és ki adja a koncertet. 
Az nem működik, hogy az idegeneknek más áron adjuk a belépőt. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 2 igen 2 nem és 2 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

109/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága úgy dönt, hogy a szeptemberben megrendezendő Faluház fesztivál keretében 
a nagykoncertet nem tartják meg. 



 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Török Lajosné elnök. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 2 igen 3 nem és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

110/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága úgy dönt, hogy Faluház fesztivál keretében megrendezendő Gymes koncert 
nem lesz megtartva. 
 
Határid ő: azonnal.  
Felelős: Török Lajosné elnök. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

111/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága úgy dönt, hogy a Testület elé viszi a Faluház fesztivál keretében 
megrendezendő Gymes koncert megrendezésének lehetőségét.  
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Vincze József polgármester. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

112/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága elfogadja Jobbágy Ilona beszámolóját a Faluház-fesztivállal kapcsolatban 
eddig végzett munkákról és a közeljövőben szükséges teendőkr ől. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Török Lajosné elnök és Jobbágy Ilona kulturális munkatárs. 
 
Napirend 7. ) Előkészület: jún. 4. Trianoni békeszerződés, jún. 30. Magyar Szabadság 
Napja. 
 
Török Lajosné felkéri Geiger Jánosnét, hogy tájékoztasson az előkészületekről. 
 
Geiger Jánosné elmondja, hogy a Trianoni békeszerződésről való megemlékezés 2011. június 
4-én lesz. A Magyar Szabadság Napjának ünnepi műsora külön napon lesz megtartva. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 



113/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága úgy dönt, hogy a Trianoni békeszerződés és a Magyar Szabadság Napja 
alkalmából tartott megemlékezés két külön időpontban legyen megtartva. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Török Lajosné elnök és Geiger Jánosné igazgató. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

114/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága elfogadja Geiger Jánosné beszámolóját a Trianoni békeszerződés és a 
Magyar Szabadság Napja megemlékezés előkészületeiről. A Bizottság egyetért a 
Trianoni békeszerződésről való megemlékezés 2011. június 4-én 20 órakor történő 
megtartásával.  
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Török Lajosné elnök és Geiger Jánosné igazgató. 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális, Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 6 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozati javaslatot: 

115/2011. (04.19) sz. bizottsági határozat 
 
Alsónémedi Nagyközség Önkormányzatának Kulturális, Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága úgy dönt, hogy a Magyar Szabadság Napja megemlékezés 2011. június 24-én 
lesz megtartva. 
 
Határid ő: azonnal. 
Felelős: Török Lajosné elnök és Geiger Jánosné igazgató. 

Zsin Géza elment 
Jelen van 5 fő. 

 
Napirend 8.) Főzőverseny megrendezése. 
 
Török Lajosné közli, hogy már meg van tárgyalva ez a napirend. 
 
További kérdés hozzászólás nem volt, Török Lajosné a nyílt ülést bezárta és zárt ülést rendelt 
el. 


